
 

 

20. Oktober 2020 

 

Møde omkring opdateringer og ændringer på DO hjemmeside  

Deltagere: Hanna Tómasdóttir og Mads Skaaning, webadministrator 

1. Opsætningsmæssige ændringer på hjemmesiden. Vi aftalte, at opsætningen 

på hjemmesiden skal opdateres i den nærmeste fremtid. Således, at vi dropper 

alle undermenuer, og implementerer relevante undersider til de aktuelle 

menupunkter, med kort tekstindhold. Mads Skaaning, web.admin, Tine 

Permild, grafiker og Hanna, mødes i slutningen af november mhp., at drøfte 

opsætningen og de div. implementeringer. Til den tid har Hanna og Tine haft 

møde og lavet en oversigt over, hvad og hvordan disse skal udføres  

2. Hovedmenuen: ”Kontakt” på hjemmesiden ændres til ”Om os”. Denne side blev 

ændret, både mht. tekstindhold og billeder, således, at der nu fremgår 

informationer omkring hele bestyrelsen, samt nye billeder af alle   

3. Div. links på hjemmesiden der ikke fungerede blev opdateret  

4. Der skal laves et instagram ikon i orange til hjemmesiden  

5. Menubaren blev fremhævet med streger, under og over, således, at den 

adskiller sig bedre fra det øvrige indhold  

6. Mobilversionen blev gennemgået og vi aftalte, at farven på menuerne skulle 

ændres fra sort til grå 



 

 

7. CPD kurser. Da vi ikke har nogle planlagte CPD kurser, ændrede vi teksten på 

siden, således, at der nu fremgår, at vi opdaterer os via webinars. Vi har 

ligeledes postet link til EFFO’s YouTube Kanal, hvor nogle af de webinars kan 

ses 

8. Da julefrokosten er aflyst, slettede vi begivenheden og tilbagebetalte for de 

indkomne tilmeldinger 

9. Det punkt til ”Presse” har vi valgt, at skjule foreløbigt. Vi må drøfte hvor vigtigt 

dette punkt er til næste møde  

10. Der er blevet tilføjet 2 undermenuer til vores intranet; Bestyrelsesreferater 

samt mødereferater, således, at vi kan uploade disse, så vores medlemmer 

nemmere kan få et overblik over vores arbejde, når dette giver mening og når 

dette er muligt  

11. Flere af billederne til hovedmenuerne blev opdateret. Herunder på selve 

”forsiden”, under ”Om os”, Autorisation, medlemskab, CPD kurser m.m.  

12. Vi aftalte, at vi venter med, at lave skabelon således, at vores medlemmer kan 

uploade deres CPD timer  

13. Dato for næste møde blev aftalt  

 


